
Zápis ze zasedání Komise Městského obvodu Pardubice VII 
 

Datum konání: 4. 4. 2024 

Přítomni: Sammon, Mácal, Janeček, Tauber, Vitoch 

 

 

1) Před domem na ulici Gen. Svobody, č.p. 97 je nepořádek z listí, které opadalo ze stromu už na 

podzim. Komise navrhuje zařídit úklid četou. 

2) V Borové ulici u „zelené bytovky“ je usychající smrk. Komise doporučuje prověřit, zda by 

nebylo potřeba smrk pokácet. 

3) Komise navrhuje přesunout kontejnerové stání z ulice Gen. Svobody na vybetonovaný 

prostor před restaurací U Skalů. 

4) U dětského hřiště opadává podezdívka. Komise doporučuje opravu. 

5) V Parku jsou poničené lavičky. Komise doporučuje revizi stavu. 

6) Komise obdržela více podnětů na úpravu linky č. 6. Za prvé komise navrhuje zvážit zavedení 

zastávky u Rosického nádraží (vjezd do dvora) ve směru do města a ve směru z města 

zavedení zastávky v prostoru „U Kelta“. Komise také navrhuje zvážit, zda by autobus č. 6 

nemohl vždy dojet až na kruhový objezd a tím zpřístupnil zastávky Rosice, Kréta. Tyto 

zastávky chybí zejména starším spoluobčanům, kteří by rádi jeli pro nákup do Kauflandu a 

pokud nevyužijí spoje č. 906, nemají šanci se tam přes den dostat. 

7) Komise navrhuje rozšířit kontejnerové stání pro tříděný odpad na Krétě. Nyní je situace 

taková, že když se přistaví kontejner, tak dochází k zablokování garáže. 

8) V ulici Chelčického se zatepluje bytový dům a nepořádek se rozlétává do okolních ulic. 

Komise doporučuje vyzvat předsedu k nápravě a vyřešit to i nějakou podmínkou pro tyto 

realizace do budoucna. 

9) Komise navrhuje zvážit místní úpravu parkování v ulici Gen. Svobody. Například umožnit 

parkování jen na jedné straně komunikace. 

10) Komise několikrát upozorňovala na špatný stav podchodu mezi Rosickým nádražím a Krétou. 

Stále se nic neděje – komise by ráda znala termíny, kdy se na revitalizaci začne pracovat. 

11) Červnové setkání místní komise proběhne na fotbalovém hřišti od 17:00. 

 

  


